
 

 
Interpellation angående ungdomars inflytande i 
Gävle kommun 

 
 
  
Enligt kommunens hemsida är Ungdomsrådet för tillfället vilande. Det framgår inte hur 
länge det varit vilande. En viktig faktor för att kunna öka ungas delaktighet i kommunen 
och samhället är att unga faktiskt ser att de har möjligheter att få sin röst hörd. Ett 
fungerande Ungdomsråd kan vara en del av detta.  
 
Enligt LUPP-undersökningen 2022 har andelen unga som vill påverka utvecklingen i 
kommunen sjunkit från ca 50% år 2016 till ca 30% år 2022, vilket förstås är oroande. Av 
de som vill påverka svarade ca 50% att de inte vet vart de ska vända sig för att göra sin 
röst hörd.  
 
 
Med anledning av det undrar jag  

• Vad är anledningen till att vi inte har ett fungerande Ungdomsråd?  
• Vad planerar kommunen att göra för att öka ungdomars inflytande över 

utvecklingen i Gävle kommun?  
 
 
 
 
 
För Vänsterpartiet 
 
Jan-Olov Andersson 


